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Upravni odbor Univerziteta Сте Gore 

Prihvacene izmjene 
finansijskog plana 
PODGORICA - Predsjednik 
Upгavnog odbora Univerzi
teta Сте Gore prof. dr Dus
ko Bjelica kazaoje пзkопји
ceraSnje.elektronske 
sjednice daje ovo tijelo dalo 
sag1asnost Biotehnickom fa
kuJtetu za potpisivanje ugo
voгa sa Upravom za Ье
zbjednost hranе, vetermu i 
fitosanitaгne poslove. 

- Ugo\ror, ZЗ сјј е се potpisiva
пје biti оуlзSсепа dekanicaBi
оtеlшiсkоg fakulteta prof. dr 
BoZidarka Markovic, оdпоsi 
se па menje usluga koje se od
nose па reaHzaciju dijela рго
grзшз fitosanitarnill mјега za 
2020. godinu, а П3 оsлоvu 
ovlascenja koje је Uprava za 
ЬеzЬјеd.поst hrane, veter:inu i 
fitosanitarne poslove izdaIa 
BiotehnickomfakuJtetu. Uku
рпа vrijednost ugovora је 
161.000, sa uгасuпаtiш PDV
ат - kazao јеВјеНса. 

Od ргЉоdа ostva renil} ро 
Q\'ОП1 osnovu, kako је kazao, и 
btldzet Univct-ziteta О:пе Go
ге izdvajaju se sredst\'a и skla
du sa Stаtutош Univerziteta i 
drugim opstim aktiша. 
Najucersnjoj sjednici usvoje
пј su i prijedlozi izmjena i do
рипа fil1ansijskog рlапа UCG 
za 2020. godinu i рlапајаvпЉ 
nabavki, a па prijedlogrektora 
prof. dr Danila Nikolica. 
US\'bjeni su i izvjestaji sluzbe 
za unutrasnju reviziju UCG и 
postupku kontrole pojedinih 
poslo\rnih procesa па оуој уј 
sokosko lskoj ustanovi. Na 
sјеdпiсi је konstatovan i росе
tak rada novogdekana па сеlи 
Fakulteta likovnih umjetnosti 
UCG profesol'a Marka Mar
kovica, istekom mandata 
prethodnom deKanu profeso
ru Ratku edalovieu. Novi de
kan се Ыо па duznosti и тan
datu od 2020. do 2023. godine. 

I.Kr. 

Iz CGO tvde daje reagevanje АЕМ-а neutemeljeno 

Uljarevic zabrinuta 
stб nije ЬПо reakcija па 
'zcahtjeve kriticara vlasti 
PODGORICA - Centarza 
gradansko obrazovanje осј
јеniоје ааје neutemeljeno 
reagovanje Agencije za eIek
tronske medije па njihovu 
analizu "Mediji u Сrnој Gori 
izmedu zagrljaja vIasti Љог- . 
Ье za profesiju" . 

CGO је nezadovoljan ј sto јm 
АЕМ niје objasnila z.sto niје
su prethodnih godina, "kad se 
resorni ministar nij~ oglasavao, 
djelovali onako kako је propi
sano i kakosu ј samJobecavali и 
svojim rjeSenjima па prigovore 
i "alЬе koje su protiv televizije 
Pink М роdпоsШ ljudi koji va

АЕМјеu геаgоvалјu пауеlа da ze za ргјпсјрјјеlпе kriticare 
је CGO iznio niz neistinitih i crnogorske vlasti, а koje је ta 
neosnovanih осјепа о radu оуе televizija и kontinultetu јаупо 
Agencije. blatila". 
1z CGO medutim, tvrde da su - Na primjer, tokom 2016.АЕМ 
precizno navedene samo "tri је izdala gevet upozor:enja 
navodno neistinite i neosnova- Pink М televiziji zbog"krsenja 
пе осјепе, а koje su neuteme- progra.mskih ргјпсјра i stan
lјепе". dardau

. U dispozitivu svakog 
U reagovanju koje је potpisala od tih rjesenjaje bilozaprijece
izvrsna direktorica оуе пеУlа- по da се u slucaju ропауlјапја 
dine organizacije Daliborka krsenja uslijediti ostrije sank
Uljarevic tvrdi se dasu navodi сјје - ргјугеmепо oduzimanje 
АЕМ-а "bez ikakve Бпјепјспе odobrenja za emitovanje рго
зrguтепtзсјје", grama. Medutim, takvеsалkсi
-АЕМје inicijativu Regulator- је АЕМ nikad пјје izrekla. Та
пот tijelu za elektronske mе- kva АЕМ od javnosti trazi da 
dije u Srbiji uрuЩа tek nakon јој vjeruje па r.ijecdaje "zaStita 
s to ј е (о od пјЉ javno t razio maloljetnika Ое) jednaod пај
ministar kulture Aleksandar znacaj.!1ijih aktivnosti АЕМ
Bogdanovic u ј апиаги 2019, - a't, а иргауо је nevladin sektor 
.Minisf"ar је pozvao АЕМ da тогао da ih podsjeca, ргуо па 
preduzme mјеге 1z svoje nad- obavezu izmjene pravi1nika, а 
leznosti zbog negativne kam- potom i па obavezu ргјтјепе, 
рanје koju protiv егпе Соге i odnosno "da natjera kabIovske 
predsjednika Crne Gore, ро- operatere па ogranicavanje 
sredstvom kablovskih operate- emjtovanja sadrzaja koji mogu 
га, sprovode televizije Pink i stetiti maloljetnicima'l - pise, 
Иерi, Ministar se, zaista, пјје pored ostalog, u reagovanju. 
javnooCitovaopocetkom2020, Kazu da u svojoj алalizi nijesu 
alј је uzrocno-posljedicna ро- dovodili и pitanje regularnost 
vezanost dogadaja s pocetka postupka izbora direktora 
'2019. dovoljno rjeCita da se <а· АЕМ-а, samo su "naveli daje 
kljuci kako ovogodisnje mjere rijec ocovjeku kojije bli iak ro
ЛЕМ-а protiv televizije Pink i dak dugogodisnjeg visqkog 
Нерј јтаји istu ili slicnu uzroc- funkcionera vJadajuce Demo
no-posljedicnu pozadinu - kratske partije soc ijali sta 
obj.snjava Uljarevic. (DPS)". к.Ј. 
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OlDilj.ezen Svj·etski -dan zastite i -zG1i-аv-1ја па r~du -

Mjere pojacati za опе 
koji su па prvoj liniji 
izlozenosti 
PODGORICA - МеdиШU'оd
па orgallizacija rada upozo
rilaje јисе, па Svjetski dan 
zaStite i zdгavlja па гади, da 
Ы bez odgovarajucih zastit-
11iћ шјега povratkom zapo
slenih па radna mjesta tuoglo 
da dodedo drugogtalasa ерј
demije koгona virusa, 
Dok raste pI'itisak па zешlје da 
ublaze restrikcije, оуа ОЈ'gзпј
zacija pozvalaje vlade da pre
duzmu mјеге za sргеса\lзпје i 
kontrolu рзпdеП1iје kOf.ona 
virusa па radnom Il1jestu, uz 
aktivan dijaIog i ukljucenje or· 
ganizасiјз poslodavaca ј zapo
slепЉ. 

PROCJENA 
- Svi poslodavci n1Ori1ju јпјсј
jalno uraditi Рl'осјепе rizika i 
obezbijediti uslove da radna 
mjesta prethodno ispunJavaju 
stroge kгitегiјumе zastite i 
zdra\rlja па radu, kako Ы se mј
nimizirao rizik od izlozenosti 
korona viгusu - рогисији iz 
MOR-a. 
U uslovima odsustva niјега 
kontrole, zemlje Ы se suocile 
sa геаlпјт rizikom od ponov
nog,izbijanja virusa. 
- Uvodenjem neophodnih 
mјега итапјјсе se rizik ocl 
drugog talasa zaraze па rad
ПОт mjestu, Zastita i zdravlje 
svih zaposlenih u ОУоm tre
nutku su пајуесј prioritet, 
Kontekst izbijanja zarazne Ьо
lesti i паБп kako stitimo nase 
zaposlene sada jasno ukazuje 
па to koliko su sustinski Ье
zbjedna пзSа drustva i koliko 
се biti rezistentna nasa 
preduzeca u odnosu па to kak6 
se ралdеmiја bude razvijala -
rekao је generalni direktor 
MOR-a Gaj Rajder. 
Saтo adekvatnom ргјmјепоm 
mјега zaStite i zdravlja па га
du, ргета njegovim гјјесјта, 
mozemo zastititi zivote zapo
slenih, пјЉоујћ porodica i sire 
zajednice, osigurati kолtiпui
tetposlovanja i ekonomski ор
stanak, 
- Mjere kontrole rizika trebalo 
Ы da budu posebno prilagode· 
пе potrebama zaposlenih koji 
su па ргуој liniji izlozenosti 
pandenUji. ти spadaju zdrav-

stveni radnici, medicinske se
stre,ljekari i zaposleni и hitnoj 
роmоСј, kao i опј koji se Ьауе 
prodajorn prelirambenih па
mјгпјса, kao i poslovima odr
zavanja i Cistoce - navedeno-je 
u saopstenju MOR-a. 
lz оуе organizacije naglasili su 
i da је potrebno fqkusirati se па 
potrebe najugrozenijih zapo
slenih i preduzeca, posebno 
опјћ u neformalnoj ekonomlji, 
migranata i опјћ ~ojj rade od 
kuce, 
Celnik Svjetske zdravstvene 
organizacije Tedros Adha
пот Gebrejesus рогисјо је 
јисе da је pandemija korona 
virusa ukazala па hitnu potre
Ьи za snaznim пасјопаlпјm 
progra.miina za zaStitu i zdrav
Iје па radu zdravstvenih rad
nika, .medicinskih profesiona
lаса, zaposlenih u hitnoj 
роmосј i ostalih zaposlenih 
koji izlazu zivote svakodnev
nomriziku. 
- Pozivam sve zemlje da obez
bije'deJjasno definisane, dosto
јалstvепе i sigurne ~slove rada 

Sq:>ski naeion.alni savjet pisao IiJremijeru 

рогиСјо'је,оп. 

Da Ы se osigurao bezbjedan 
povratak па posao i 'izbjegla 
dalja obustava rada Меаипа
rodna organizacija rada рге
рогисије тарјгапје opasnosti 
i ргосјепи rizika od zaraze u 
odnosu па sve poslovne орега
сјје. Ргерогисији usvajanje 
mjera ,za kontrolu rizika ргНа
godenih svakomlsektoru i spe
cificnostima svakog radnog 
mjesta i zaposlenih:Mjere su 
od smanjivanja fizickih inte
rakcija 'izmedu zaposlenih, 
izv6daca, klijenata i posjetila
са do unapredenja ventilacHe 
па radnom mjestu do organi
zacije obuka. 

KONFERENCIJA 
U duhu obiljezavanja Svjet- · 
skog dana zastite ј drav:lja па 
radu i sa posebnim osvrtom па 
kontekst pandemije kovid-19, 
јисе је odrzana i regionalna е
konferencija па kojoj su govo
гili predstavnici Udru'zenja 
zastite па radu Сгпе G0re, 

predstavnik Uprave za inspek
cijske poslove Cr.ne Gore Z1at
ko Popovic, predstavriici soci: 
јаlпЉ partnera - poslodavaca i 
sindikata, predstavnik doktora 
medicine rada, predstavnici 
Medunarodne or:ganizacije га
da iz Сгпе Gore'Nina Vujovic
Кrgovic ·i MO,R-a Srbije Јо
van Protic, predstavnica 
Svjetske zdravstvene organi
zacije, kao ј predsjednik mзkе
donskog Udr.uzenja za zastitu i 
zdгаvlје-па .. adu (MOSHA) 
Мilan Petkovski. 
Iz Unije slobodnih sindikata 
Сгпе Gore рогисili su da samo 
bezbjedan i zdravradnik moze 
dati рипј potencijal i doprinos 
procesu rada. 
Podsj~tili su da је u fokusu 
Unije od osnivanja upravo рј
tanje zastite i zdravlja па radu i 
stvaranje povoljnogposlovnog 
ambijentazasve. N.K. 

Тvrde da петаји ravn~pravan иеtrпan 
PODGORICA - Srpski пасј
опalni savjet, пабјетје се
lи МотсПо Vuksanovic, 
uputio је otvoreno pismo 
predsjedniku V1adeDusku 
Markovieu и kojem,tr.zi da 
оп pomogne "da srpske or
ganizacije dobiju ravnopra
van tretman u Crnoj Gori~~, 
te da ucini sve stoje u njego
уој тосј da пе dode do g.se
nја srpskih medija. 

Vuksалоviс је istakao da srp
ski mediji tokom 10 godina 
nikada nijesu imali primjedbl 
od regulatornih agencija па 
emitovane sadrzaje, јег su se 
l1uvijek iskljucivo i dosljedno 
Ьауili осиуапјет stecenih 
ргауа i tradicionalnih vrijed-

nosti srpskog лагоd'а u Сгпој 
GoriH

, 

- Srpski пасјопаlпј savjetje u 
okviru svojih aktivnosti u 
prethodnim godinama formi
гао sistem srpsk iIl m ed ija: 
portal "Srpske поујпе CG U

, 

casopis "Srpske поујпеи, Srp
ski radio, Srpsku teleyiz iju i 
Srpsku knjizevnu zadrugu, 
sto su Ыli i ostali najznacajniji 
projekti srpskog пџоdа па 
осиуапји sr;pske posebnosti i 
identi,teta u Сгпој Gori, Svi оуј 
projekti bili su i ostali паји
spjesniji projekti nacionalnih 
zajednica fillалsiгапi od Fon
da za zastitu i ostvarivanje 
manjinskih prava i Ministar
stva za ljudska i mal1jins1ca 
ргауа. Nasa nadanja da svoje 

potreb'e i рга,уа mozemo 
ostvariti kr'oz institucije drza
уе Сгпе Gore pokazala su se 
ocigledno neostvariva - razo
сагал је Vuksanovic, 
Navodi da u skoro tr i godine 
srpske organizacije koje su sa 
,svojim projektima konkurisa
lе kod drzavnih institucija пј
su dobile bilo kakvu podrsku. 
- Od иkирпо роdiјеlјепih vise 
od cetiri mШопа еига, ргеро
znatljivim srpskim organiza
сiјаша pripalo ј е lПanје od је
dan posto ra spo lozivih 
sredstava, iako Sl"pski narod 
сјпј vise odlsezdeset posto ko
I"isnika till fOl1dacija. Zbog ta
kvog diskгilПiпаtOl'skоg od
поsз, srpski mediji koji su 
organizovani u okviru Srp-

skog l1acionalnog savjeta Сг
ле Gore уес duze уге111епа 
ostali su bez potrebnih sred
stava, cak i,za рlасаl1је osnov
пil1 komunall1i11 usluga. Obra
dovala лаs је, аН za kra tko, 
il1formacija daje 111vesticio
no-razvojni fond u skladu sa 
usvojenim Vladini111 тјегаmа 
fоппiгао kl'еditlШ lјпјјн kako 
Ы se pomoglo теdiјiша ,\а 
ublaze ili smanje posljedice 
izazvane pandemijom novog 
korona virt1sa, Medutim, iz 
ovog Fonda SI110 obavijesteni 
da za РОlПос srpskim mediji
та tamo пета mjesta, јег su 
lnediji registrovalli u okv:irll 
пеvlаdiпЊ orgal1izacija - pise 
u оtvогепоm pismu koje је 
uрuсепо pJ'emijertl. К.Ј. 


